
Crna Gora 
AGENCIJA ZA AUDIOVIZUELNE MEDIJSKE USLUGE

Broj: UP P 04-043/24-93/2 
Podgorica, 14.10.2024. godine

Na osnovu člana 168 i 186 Zakona o audiovizuelnim medijskim uslugama („SI. list CG", br. 54/24) i čl. 
18 i 62 stav 2 Zakona o upravnom postupku („SI. list CG", br. 56/14, 20/15, 40/16 i 37/17), postupajući po 
anonimnom prigovoru (akt zaveden kod Agencije za audiovizuelne medijske uslugepod br. UP P 04-043/24-93 
od 16.09.2024.g.), direktorica Agencije za audiovizuelne medijske uslugedonosi

R J E Š E NJ E

1. Odbija se, kao neosnovan, anonimni prigovor na rad privrednog društva „Televizija Vijesti" d.o.o. 
iz Podgorice, emitera opšteg televizijskog programa „Televizija Vijesti" (akt br. UP P 04-043/24- 
93 od 16.09.2024.godine).

2. Protiv ovog rješenja može se podnijeti žalba Savjetu Agencije za audiovizuelne medijske usluge u 
roku od 15 dana od dana dostavljanja rješenja.

3. Ovo rješenje će se objaviti na veb sajtu Agencije za audiovizuelne medijske usluge www.amu.me
4. Ovo rješenje stupa na snagu danom donošenja.

O b r a z l o ž e  nj e

Dana 16. septembra 2024. godine Agenciji za audiovizuelne medijske usluge (u daljem tekstu: 
„Agencija") dostavljen je anonimni prigovor na rad privrednog društva „Televizija Vijesti" (u daljem tekstu: 
„emiter"), emitera opšteg televizijskog programa „Televizija Vijesti" (akt zaveden kod Agencije pod br. UP P 
04-043/24-93 od 16.09.2024.godine).

Prigovor se odnosi na segment emisije „Boje dana", u kojem je gost bio predstavnik privrednog društva 
„Elektroprivreda Crne Gore" a.d. (EPCG) i za koji podnosilac prigovora smatra daje: „... besplatno reklamiranje 
Đukanovića na Vijestima ... kao navodno EPCG promoviše, a uz to svoju politiku. Klasično skriveno 
reklamiranje."

Postupajući po osnovu navoda iz prigovora, Sektor za nadzor nad radom pružalaca AVM usluga 
Agencije izvršio je uvid u snimak emitovanog programskog sadržaja i sačinio nalaz br. UP P 04-043/24-93/1 
od 20.09.2024. godine, koji se nalazi u prilogu i čini sastavni dio ovog Rješenja.

Na osnovu uvida u snimak emitovanog sadržaja Agencija je konstatovala sljedeće:

1. Emiter je 16. septembra 2024. godine, u periodu od 15:14:30 do 16:25:31 sati (1 sat 11 minuta 
1 sekund) emitovao programski sadržaj „Boje dana" i u okviru njega sadržaj čiji je opis dat u 
tački 2.

2. U periodu od 15:14:48 do 15:41:28 (26 minuta 40 sekundi) emitovano je gostovanje 
predsjednika Borda direktora EPCG-a Milutina Đukanovića, opisano u nastavku.

Voditeljka u studiju: „Gost 'Boja jutra' bio je  predsjednik Borda direktora Elektroprivrede Crne 
Gore. Govorili smo o poslovanju ove kompanije, o tome da li može doći do rasta cijena struje. 
Evo šta nam je odgovorio."

Na početku razgovora bilo je riječi o uzročnicima gubitka u poslovanju EPCG-a. Potom je 
emitovan programski sadržaj dat u nastavku.

Voditeljka :„Šta ste vi napravili za ove tri godine?"

Milutin Đukanović, predsjednik Borda direktora EPCG -.„Izvanredne smo ostvarili poslovne 
rezultate. E, to je  pravo pitanje. Ja mislim da smo napravili jednu, da kažem slobodno,

______________________________________1______________________________________
Bulevar Svetog Petra Cetinjskog 9 

Podgorica, Crna Gora 
Telefon: +382 20 201 430

http://www.amu.me


energetsku revoluciju u Crnoj Gori. Naša ova poslovna politika, proizvodi gdje trošiš, izgradnja 
solarnih elektrana na krovovima objekata za stanovanje. Tu smo instalirali već oko 50 megavati. 
Takode, u narednom periodu planiramo da instaliramo najmanje još toliko. I  ta poslovna filozofija 
se pokazala dominantna i pobjednička u čitavoj Evropi. I  to zaista treba da služi na ponos, ne 
samo Elektroprivredi, nego Crnoj Gori. Takode, zaključeni su ugovori, kreditni aranžmani o 
izgradnji vjetroparka 'Gvozd', snage 54 megavata i to je  maltene projekat i pitanje dana kada će 
početi građevinski radovi na vjetroparku 'Gvozd'. Dobili smo kredit od EBRD-a 82 millona za taj 
projekat. Takode, radimo osmi agregat snage 58 mega vati i za to smo dobili kredit od 40 miiiona 
od KfW banke. Zar to dovoljno ne govori da se ima povjerenja u Elektroprivredu, kad tako 
renomirane finansijske institucije, to su potpisani ugovori, znači ostale su tehničke stvari da se 
to radi i  završi. Ne bi te finansijske institucije potpisivale ugovore sa nama da nijesu ubijedene 
da će se to realizovati. Takode, veoma je  značajno, i  to koristim ovu priliku da pomenem, da 
novim projektima, novom vizijom, moramo da savladamo sve probleme koje imamo. Jedan od 
problema je  taj da nijesmo napravili novi izvor električne energije u sopstvenoj režiji u prethodnih 
40 godina. Ovaj sistem baterijskog skladištenja električne energije i  još ekspanzivniji razvoj 
solarnih elektrana. Mi smo uveli drugu poslovnu filozofiju, za koju dobijamo pohvale od 
najznačajnijih institucija iz oblasti energetike, da koristimo hidroenergetsku infrastrukturu za 
priključenje solarnih elektrana. I  planiramo u narednom periodu da uradimo stotine novih 
megavata solarnih elektrana, ali naravno, da bi se to radilo moramo da imamo društvenu 
koheziju, počevodParlamenta, Vlade, energetskih kompanija, lokalnih samouprava i..."

Voditeljka;,,/  ̂imamo H je?"

Milutin Đ u ka n ovi ć: „ Ubijeđeni smo da ćemo imati to. Nije to lako napraviti. Mi imamo 
deklarativno i ne sumnjamo u bilo kog subjekta, počev od Parlamenta, Vlade, Ministarstva, ali 
¡mamo i zakonske regulative, čija Izmjena ne ide uopšte jednostavno. I  želim da završim ovu 
priču ugradnjom, u narednom periodu, do kraja 2025. baterijskih sistema, čiji bi kapaciteti bili 
blizu 300..."

Voditeljka.„£> to. Kad bi to moglo da bude?"

Milutin Đukanović;„7o može strahovito brzo da se radi, 300 megavat sati, to su istorijski 
projekti za Crnu Goru. I  kažem, Odbor direktora je usvojio odluku, vrlo brzo..."

Voditeljka;„/io//7 Ovaj, III onaj prošli?"

Milutin Đukanović:„/Ve, ne, ovaj Odbor direktora je usvojio odluku. Vrlo brzo ide konkurs za..."

Voditeljka:,,/!// se o tome pričalo i sa onim prošlim Odborom, ili sam ja u krivu?"

Milutin Đukanović:„Jeste, ali jošje bilo određene neodlučnosti da ii je  to koncept, definitivno 
je  prelomljeno. Znači, koncept razvoja je  izgradnja baterijskih sistema snage 300 megavat sati. 
Znate šta bi značilo za Crnu Goru kada bi napravili 300 megavati solara i 300 megavat sati 
baterijskih sistema? Mi bismo dobili ma/tene gotovo dupio bolji sistem nego što je..."

Vod i te I j ka Hoćemo li ga dobiti?"

Milutin Đukanović;„Samo da kažem, nego što je HE Komarnica."

Voditelj ka ¡„/IM"

Milutin Đukanović;,,/ to su projekti, zaista kažem, ponavljam još jednom, od istorijskog 
značaja za Crnu Goru, za te projekte imamo nedvosmisleno i političku podršku, počev od 
predsjednika Parlamenta, predsjednika Vlade, ministra energetike. Mora da se radi strahovito 
puno i brzo."

U nastavku programa bilo je riječi o saradnji Elektroprivrede i Ministarstva energetike, o studiji 
izvodljivosti i konkursu za idejno-tehničko rješenje baterijskog sistema za skladištenje energije, 
aktuelnoj situaciji u Željezari, o viziji za naredne korake efikasnog poslovanja, te o mogućem 
povećanju cijene struje.

U toku opisanog programskog sadržaja u donjem dijelu ekrana emitovana je grafička insertacija 
sljedeće sadržine: „TEMA: KAKO TRENUTNO POSLUJE EPCG I DA LI ĆE SE MIJENJATI CIJENA 
STRUJE?".
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3. Predmetni segment emisije „Boje dana", bio je posvećen temi „Kako trenutno posluje EPCG i da 
H će se mijenjati cijena struje?', što se može smatrati temom od interesa za javnost.

4. Predmetni segment emisije (gostovanje predsjednika Borda direktora EPCG) ne predstavlja 
prikriveno oglašavanje, već sadržaj informativnog karaktera kojim su predstavaljene informacije 
o potrebama i projektima za unapređenje sistema za održivu i stabilnu proizvodnju i skladištenje 
električne energije, kao vitalnog resursa za obezbjeđivanje kvaliteta života građana te 
funkcionisanje javnog i privrednog sektora. Pored toga, predstavljeni su neki od ključnih izazova 
u radu EPCG, čije stabilno i odgovorno poslovanje predstavljaju jedan od stubova funkcionisanja 
energetskog sektora Crne Gore.

S obzirom na navedeno, a imajući u vidu da predmetn segment emisije „Boje dana" ne predstavlja 
prikriveno oglašavanje, može se zaključiti da je predmetni prigovor neosnovan.

Nakon sprovedenog postupka i uz uvažavanje svih relevantnih činjenica, direktorica Agencije je, 
saglasno čl. 180 i 181 Zakona, donijela odluku kao i dispozitivu ovog Rješenja.

Ovo Rješenje će se objaviti na veb sajtu Agencije www.amu.me

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja.

UPUTSTVO O PRAVNOM SREDSTVU

Protiv ovog Rješenja može se podnijeti žalba Savjetu Agencije za audiovizuelne medijske usluge u 
roku od 15 dana od dana njegovog dostavljanja.

KTORICA

Dostavljeno:
Privredno društvo „Televizija Vijesti" d.o.o.
Savjet Agencije za audiovizuelne medijske usluge 
Sektor za nadzor nad radom pružalaca AVM usluga 
Sektor za pravne i ekonomske poslove 
Služba za informaciono-komunikacione tehnologije 
Služba za zajedničke poslove

Pripremila: Marija Baykal ,
Odobrila: Jadranka Vojvodić ¿77
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